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Omwonendenavond Bindelwijk – scholen sport & voorzieningen
Maandagavond 17 januari, online
Aanwezig vanuit gemeente: wethouder Willem Jansen, communicatieadviseur Job Niessen, 
projectleider Ewout van der Weij, notulist Petra van der Klein
Gespreksleider: Hans Oosterkamp

Vragenronde over het proces

1. Hoe lang duurt een eventuele realisatie van één van de scenario’s (Bindelwijk of bestaande 
locaties)?
Er moeten tussentijds nog allerlei besluiten genomen worden, dus het duurt nog minimaal 4 a 5 
jaar.

2. Er gaat dus geen raadsvoorstel naar de raad vanuit collega?
Nee, wel een raadsmemo, antwoorden op raadsvragen en vragen over  de afweging voor de 
toekomst.

3. Hebben bewoners inspraak?
Ja, dat is mogelijk via de griffie en de website van gemeente (van 19.30 – 20.30; iBabs Online ).

4. Zijn er meer partijen gekend in de keuze van de Onderwijsgroep Amstelland met betrekking tot 
het opknappen van de Amstelschool?
Er is nog geen second opinion, dat kan alsnog. De gemeente weet dat de Onderwijsgroep een 
eigen meerjarenplanning  voor het onderhoud van hun schoolgebouwen heeft en een technische 
afdeling die hier verantwoordelijk voor is en hier dus naar heeft gekeken.

Vragenronde over de raadsmemo

1. Hoe zijn de bedragen van de scenario’s berekend in het overzicht?
In scenario 1 zie je het bedrag wat over de komende jaren geïnvesteerd moet worden en wordt 
geleend door de gemeente. In scenario 2 staan de kosten voor de bestaande locaties.

2. Waar zit de weging van de criteria?
De ruimtelijke varianten zijn naast elkaar gelegd en gewogen, evenals functioneel en 
onderwijskundig, toekomstbestendige gebouwen, kleinschalig en herkenbaar schoolgebouw, 
kinderen doorlopende leerlijn 0 – 12 jaar, duurzaam exploiteren gebouwen, vooral energiezuinig, 
toekomstbestendig sporten & voldoende voorzieningen, verkeer (reisafstanden, parkeren, 
veiligheid), woningbouw en speelruimtes, kosten en baten. Als je een onderdeel, bijvoorbeeld 
financieel, een hogere waardering geeft kan de toetsing anders uitpakken.

3. Op welke basis doe je concessies op de criteria?
Zo min mogelijk. Verkeersveiligheid belangrijk criterium.

4. Zijn er al scenario’s afgevallen?
Er zijn nog geen scenario’s en varianten afgevallen.

5. Er mist informatie in de stukken over de door de onderwijsgroep gevoerde participatie. 
Dat klopt wij verwijzen als gemeente naar de websites van de betreffende scholen waar deze 
informatie te vinden is.

6. Kan gemeente meer inzichtelijk maken hoe men tot de voorkeur van keuze 3, locatie Bindelwijk 
is gekomen? In petities kwam eerder scenario 2 als beste naar voren.
Zie hiervoor de raadsmemo.

7. Verkeersveiligheid is hier een belangrijk punt met als voorbeeld Duivendrecht. Men wil graag 
bevestiging dat hier bij de Julianalaan aan wordt gedacht?
Dit heeft zeker de aandacht.
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8. Waarom zien we oudere leerkrachten in het promotiefilmpje terwijl één en ander pas in de 
toekomst plaatsvindt?
Tegen die tijd zullen we inderdaad andere leerkrachten zien, maar ook andere ouders en 
kinderen.

9. Vanuit de chat vraag over de kosten?
Nog niet alle kosten zijn meegenomen zoals te lezen in de raadsmemo. In dit stadium is het lastig 
om alle mogelijke kosten inzichtelijk te maken omdat nog veel keuzes gemaakt moeten worden.

10. Oplossing wordt door bewoner aangedragen om leerlingen van het Kofschip tijdelijk op de 
Amstel school te plaatsen en dan eerst de ene school te verbouwen in plaats van 2 bouwputten 
tegelijk in het dorp.


